

Relaxing and Useful Room

OPEN Mon. - Fri. AM 8:30 - PM5:00

OASIS By
Faculty of Engineering

For All International Students of The University of Tokushima

Mail Box...

For International Students of Faculty and Graduate School of Engineering. Check your Mail Box some times in a week to get information.

为工学科的学部 and 大学院留学生准备的信箱，请每个星期到这里查收你的信息。

Computers & Materials...

Computers, materials for free use. Those are for all International students, so Internal use only.

这里的计算机和资料室可以自由使用的。因为这些是为所有留学生用的，所以不能带走。

Rest and Study...

You can use this room as a station to rest or study. Take your time at home.

你可以把这里当作休息室，学习室，就像在你自己家里一样。



Free use, Japanese Materials

JAPANESE CLASS OF FAC. ENG.

Japanese Classes are held at Oasis by The Faculty of Engineering. We have 4- leveled classes, Beginner, Elementary, Intermediate, Advanced. All International students can take the classes freely from Whenever. It is not necessary to apply beforehand. Please check the schedule and details on the Bulletin Board at Oasis.

在Oasis有工学部开设的日语班，有4个级别的课程，入门，初级，中级，高级。所有的留学生在空闲时间里随时都可以参加这些日语课。不需要先报名，请留意留言板上的时间表和明细。

ADVISER WILL SUPPORT YOUR SCHOOL LIFE

An Adviser of Student affair of The University of Tokushima stay at Oasis PM1:00-5:00, Mon.-Fri. She supports your school life, e.g., to fill in Japanese documents, to get Information of Univ. etc. Feel free to talk to her for Anything at Anytime.

有一个德岛大学的学生的相谈员在Oasis里工作。时间是从星期一到星期五，每天下午1:00点到5:00。她会指导和帮助你的学习生活，例如填一些日语的资料，从学校里得到一些消息，等等。任何事情，任何时间都可以来找她谈谈。

Share and Exchange



5 Computers, 2 Printers, 1 Scanner



Information and Relaxation



Mail Box for each International Students of Engineering.

ASSISTANTS OF INTERNATIONAL STUDENTS

Two International students as TA (Teaching Assistant) will share their Experience of living in Tokushima and studying in the University of Tokushima. If you have some troubles, you can get some hints from them. You are not Alone.

有两个留学生作为助手，会和你们分享他们在德岛的生活经验和德岛大学的学习经验。如果你有什么困难，可以从他们那里得到些启示。你不是孤独的。



Feel free to Contact us for Questions, Opinions, Suggestions : oasis@kg.tokushima-u.ac.jp